
 

 
 

 
Enkel fråga till ordföranden för AB Gavlegårdarna Ahmed Amin 
 gällande brandskydd och brandsäkerhet 
 
 

Radhusbranden på Blåbärsvägen i Sätra är en tragedi på många sätt. Människor står utan 
boende, värdefulla minnen och husdjur har förlorats, de ekonomiska följderna blir 
omfattande. 
Extra tragiskt är att samma radhusområde drabbades av en brand 2009. Självklart kan inga 
åtgärder helt förhindra att tragedier upprepas, men det är viktigt att AB Gavlegårdarna gör 
allt för att förhindra liknande händelser i framtiden. 
 
Med anledning av ovanstående ställs följande frågor: 
 
Vilka lärdomar och slutsatser blev följden av branden 2009? 
 
Har radhusen i Sätra, och andra liknande bostäder i Gavlegårdarnas bestånd, besiktats och   
säkerställts att de uppfyller kraven i Lagen om skydd mot olycka, gällande skälig omfattning 
av brandskydd? 
 
Owe Hellberg Vänsterpartiet 
 


